
Artikel 32 vragen CDA inzake aanrijtijden ambulances

 

In de raadsvergadering van 26 april en de forumvergadering van 28 mei heeft de fractie van het CDA 
vragen gesteld over de aanrijtijden van de ambulances omdat is gebleken dat de aanrijtijden boven 
de vastgestelde norm liggen, de komende zomerperiode nog meer onder druk staan en dit kan 
betekenen dat de ambulances te laat arriveren bij de spoedgevallen. Dit is met name een probleem in 
het geval er een reanimatie moet plaatsvinden of bij grote ongevallen.

 

Tijdens deze vergaderingen hebben wij de toezegging gekregen dat het college contact zou opnemen 
met de RAVU om de aanrijtijden te bespreken van spoedgevallen (categorie A1). Daarnaast is 
toegezegd een bredere informatie aan de raad toe te zenden. 

 

Dat is nog steeds actueel is, is helaas afgelopen weekend gebleken.

Afgelopen weekend heeft er in Oudewater wederom een reanimatie plaatsgevonden.

De ambulance die daarvoor werd opgeroepen is uit Vinkeveen gekomen. Ook werd er geen 
ambulance uit Gouda opgeroepen wat in geval van een reanimatie wel zou moeten gebeuren als er 
bij de RAVU geen ambulance beschikbaar is die snel ter plaatse kan zijn. 

 

Vraag:

1. Wanneer denkt het college nu de raad te kunnen informeren conform toezegging over de 
aanrijtijden en het gesprek met de RAVU aan te gaan?


